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26-008 cÓnxc
tel. 3&,z3.o47 pRoToKór xrIInarc

z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbytych w dniu 13 grudnia 2010r w lokalu

Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęta o godz.9.00 zakończono o godz,13,30,

Lista obecności radnych w zńączeniu do protokołu,

W sesji ponadto udziń wzięli:
1. 

-Pan 
Jarosław Krolicki _ Wójt Gminy poprzedniej kadencji_

2. PanPrzemysław Łysak - Wójt elekt

3. pani Alfreda Zawierucha Rubak _ Dyrektor ZaZ w Gornie

orazZaproszeni kierownicy Referatów UG, jednostek organizacyjnych, sołtysi wg

zŃączonej listy obecności.

Projekt porządku obrad sesji:

i. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wazrrości,

2. objęcie mandatu przezwojta Gminy _ złożenie ślubowania.

3. Przyjecie porządku obrad sesji.

4. Przyjęcie protok ołu zpoprzedniej sesji,

5. Podjęcie uchwal w następujących sprawach:

l/ powołania Komisji Rewizyjnej,
żl powołańa składow osobowych komisji Rady Gminy:

komisji Rozwoju Społeczno Gospodarczego i Bu&źetu,

Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Turystyki,
komisji Rolnictlra i spraw socjalnych Mieszkńcow wsi,
Komisji Gospodarki Komunalnej, Ładu i porządku publicznego.

6, Interpelacje, wolne wnioski-
7, Odpowie dzi nainterpelacje.
8. Zaml<nięcie obrad sesji,

Przebiegobrad sesji:

Na wstęp ie zabrŃgłos pan Jan Sikora przewodniczący Rady Gminy, ktory

poinforńował Raó, ziw dniu 10 grudiia 20|0r ńoĘłpisemną rerygnację z funkcji

p."e*od, iczącegońady Gminy. pówodem jej ńożenia jest dzińanie supy radnych,

ktore narltszarłsady demokracji. Nie chce być kością niezgody, o stołki i wptywy nie

będzie walczył. ie§o 5 minut było- radnym jest piątą kadencję w tym 3 kadencj9 bvł

pizewodnicrącym,Źhce dbać oiozwoj gminy w tymtakże o swoje sołectwo Wola

Jachowa. podziękował radnymktórzy ńu dali mandat zaufaniaPoPrzednio tteraz,

chce spoj rree lryborcom, bó osiągniócie ponaq 300 głosow naradnego w tęj

miejscowosci daje też dużo do myślenia. podziękował wszystkim kierownikom

jednostek orgiLuryjnych, sohyŚom, pani Dyrektor ZoZi pracownikom Urzędu

Gminy za dotychcza§ową wspóĘracę,



Prowadzenie obrad sesji przekazńpanu radnemu Emilowi Machul

w lc epr zew o dnicząc emu Rady Gminy.

Ad.1. pan Emil Machul wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył obrady drugiej

sesji Rady Gminy, stwierdził , z" * sesji bierz ę udziń 15 radnych _ Rada Gminy jest

władna do podejmowania uchwał-
pan Emil Machul poinformował, że doRady Gminy próczrezygnacji P. Sikory z

rńcji przewodn iĆzącegoRay Gminy w dniu dzisiejszym wpĘ_nął.wniosek od grupy

o .aanyct Rady Gminy w sprawie odwołaniaPrezydium Rady Gminy,

Ad,z.Pan Grzegorz Kwiatek przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Gornie

wręcryŁpanu przemysłu*o*i Łysak zaswiadczęnię o wyborze jego osoby na Wójta

Gmin} Gorno na kadencj ę 2afi_20l4 i złożył gratulacje

Zgodnie z art.29 aust. i ustawy z dnia8 marci 1990r. o Samorządzie gminnym /tekst

jeidnolity złaOk.Dz.lJ.Nr 14Ż, poz.!59l ze zm.l PanPrzemYsław ŁYsak złoŻYł

ślubowanie wobec Rady Gminy:

,, Obejmuj ącurządWojta Gminy Górno, uroczyście ślubuję, że dochowam wernoścr

pr*,u po*i.."ony *i urządsprawować będę tylko dla dobra publicznego i

p omyślności miesz]<ńcow Gminy"

,,Takmi dopomóżBóg"
Óbecni na Śali ńoiryli gratulacje dla nowo wybranego Wojta Gminy,

Ad.3. Do projektu prządku obrad sesji pan radny Władysław Kowalczyk zgłoslł,by

jako pkt ł *ni.se ,erygnację z f_uŃÓjiprzewodniczącego Rady Gminy, jako pkt 5

wnieśó odwołani 
" 
pr"Óaiń i aut"3 poŹostałe puŃty projektu porządku obrad jak

jest w zawiadomieniu.
Rada Gminy w głosow aniu !2 zai 3 wstrzymujących przyjęła do porządku obrad

sesji punkt przyjecie rezygnacji.
Rada Gminy w głosowunń g za 5 głosach przeciw i ż wstrzymujących przyjęła do

porrąam oórad 
"sesj 

i punkt o odwołaniu wiceprzewodnic zący ch Rady Gminy,

pan władysław rowatc"yt zgłosiłwniosek o powołanie prezydium Rady Gminy,

Cńośćpo.'ąar.o obrad sósji radniprzyjęli* glo*o.,aniu 10 za 1 gŁasie przeciw i

4 wstrzymujących.

Ad.4. Projekt uchwĄ w sprawie przyjęciarezyryacji pana Jana Sikory z fuŃcji
przewodń czącęgonaav Gminy przedstawił pa.n Emil Machul.

Rada Gminy * §łoro*aniu 1 t'zi t 4 wstrzymujących podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr IIl3l2010 w zńączeniu,

protokół zpoprzedniej sesji Rada przyjęła 14 głosamiprzy 1 wstrzymującym,

Ad,5. Pan wiceprzewodn iczący Rady Gminy Emil Machul poinformował, że w

zvłiązkuz ,r*oskiem o odwółani e jvżtylko wiceprzew odnlczących Rady Gminy

naleŁy powołaó komisj ę skrutacyj na do przeprowadzenia głosowania,

Z głoszono następuj ąc e kandydatury :



1. Pan Marek Kaleta - vryrńa zgodę
ż. PanAndrzej Łakomięc - wyrńa zgodę
3. Pan Stanisław Anioł - wyrńa zgodę,

Rada Gminy w głosowaniu 14 zai I wstrzymującym się zatwierdzlła skład komisji

skrutacyjnej.
pan Jan Śiko.u nadmienił, że w tej chwili nie ma jużprzewodniczącego RadY GminY

za chwilę nie będzie wiceprzewodniczący ch, tozchodzimy się do domu, po tym

głosowaniu nie ma Rady bminy nie ma dalszych obrad sesji, nie chciałbY tego, zbYt

duzo kosztowało go zdóbycie mandatu na tę kadencj ę, zbytwielu hudzina niego

głosowało ,by terŁ stracić mandat, należy wprowadzić punkt wybor

i."ewodnirrą""goRady Gminy jako kolejny do porządku obrad selji

iłada Gminy * fłoro*uniu 14 zai 1wstrzymującym się wprowadzlła do porządku

obrad sesji jako pt t. s wybór przewodniczącego Rady Gminy.

Ad.5. Przystąpiono do zglaszania kandydatów naprzewodniczącego Rady Gminy:

1 . pan wiadysław KÓw alczyk zgŁasza pana Grzegorza Skibę, ktory vłyrńa zgodę

2. PaniDorota Kot zgłasza panaEmila Machul, ktory wyrńa zgodę,

Ww komisja skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania,

Z protokołń komir3i ,t .otucyJnł po prźeprowadzeniu głosowańa zapoznał Radę

pan radny Stanisław"Anioł, ktbry ,raamienii , że przewodniczącym Rady Gminy zastń

wybran|pan radny Grzegorz sńiba, ktory otrzymał 9 głosów /protokoł komisji w

zńączentul.
prolekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącega Rady Gminy przedstavłił pan

Emil Machul.
Rada Gminy w głosowaniu 14 zai 7 wstrzymującym się podjęła 1ly/w uchwałę,

Uchwała Nr IIJ412010 w zńączeniu.

Dalsze prowadzenie obrad sesji przejął pan Grzegoru skiba _ przewadniczący Rady

Gminy.
pan Jan sikora pogratulował panu skibie, życząc mu by piastował to stanowisko

dłużej niż on.Nińpnie młr6clł się do Wójta Gminy, _ jako katolik i jego ojciec 
.

chrzestny ślubowai prredBogiem,'żę w razie potrzeby jest w stanie zastryiÓ mu ojca

tradzi,by wojt zmieniłtroszkę otoczenie wokół siebie i wójtował jak najdłuŻej.

Ad.6. Parr przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że w rwiązktt z wnioskiem w

sprawie odwołani a wicepłrewodniczących Rady Gminy naleĘ powołać komisję

strutacyjn ą w rwiązku z tympropo*j. by skład komisji skrutacyjnej pozostał ten

Sam.
Rada Gminy w głosowaniu 14 zai lwstrzymującym się zatwierdz|Ła w/w skład

komisji skrutacyjnej.

Komisja skrutacyjn a po przeprowadzeniu głosow ania zapontńa z jego wynikami, 
,

pani Dorota roiipun p*it Machul zosta|iodwołani zwiceprzewodniczącYch RadY

Gminy /protokoły z głosowaniaw zńączenial,



Projekt uchwały w sprawie odwołaniawiceprzewodniczących Rady Gminy

przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosoivaniu 10 za 4 przeciw i 1 wstrzymującym podjęła wiw uchwałę,

Uchwała Nr IV5l2010 w zńączeniu.

Ad.7. Pan przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związlll z odwołaniem

wiceprzew-o dniczącycr, iłuav Gminy zgłiszawniosek w sprawie wprowadzenia da

porridku obrad ses:, o"yboru wiceprzewodni czącychRady Gminy.

Rada Gminy * gi*ońniu 9 radnych za wprow adzeniem wniosku, 4 przeciw i I

wstrzymującym wprowadziła do porządku obrad punkt wybor

wiceprzew odniezących Rady Gminy,

zapioponował tŃ;,by skład komisji skrutacyjnej pozostał ten sam, jeśli nikt z

komisji nie kandyduje.
Rada Gminy * glorÓ*uniu 13 zai2wstrzymujących ratwlerdziła skład komisji.

Przystąpiono do zglaszania kandydatów na wiceprzewodniczących Rady Gminy:

1. pan radny Sianisław Cędro zglaszapaniąAnetę Dudzik,która wyrńa zgodę,

ż. paniradna Aneta Dudzik z$isnpurru Jana ZieloŃę, ktory wYrńa zgodę,

3. Pan radny AndrzejŁakomióc zgłiszapana Emila Machul ,który nie wyrńa

zgody.
Pan Jan Sikora stwierdził , żepanZie\or*;ama czymś oblany garnitur, albo koszulę,

ma wąĘliwości cry torrió 1esi zapachalkoholu, w z-łviązkl z tym wnioskuje, by pan

Ziebńpoddał się badaniu akńatem, bo kto sprawuje funkcję

wiceprzewodniczącego Rady Gminy ten winiel bve nieskazitelny, funkcjatamabyć

godnie reprezento*uiu, więc by rozwiac wszelkie wąĘliwości niech się podda

badaniu alkomatem,
Pan Jan Zięlotkastwierdził , że dziuli się takim wypowie dziom, ronlmte, że

przegranaboli, ale nie poczuwa się do tego,
pani radna Aneta puciit 

"up.oponowałńy 
wszyscy radni poddali się badaniu, 

.

pan Władysław Kow alczykstwierdził , ze prolnbicja jesz cze Unasrtie obowią'zuje'

jeśli pan Śiko.u ivłu;ra, zó pan ZieloŃa jeit pod wpĘwem alkoholu, jeże|i

"a"ho*"je 
się jak pijany tó niech zgłositen fakt na policję.

panprzewodniczącyRady Gminy Ćrr"gorrs.kiba st,ięrdził, Że osobiŚcie nie widzi'

by pan zielankłiviw stanie *ska"rr3ą§m, nie wygląda na osole_ po spozyciu

alkoholu, to jest tńto panainsynuacją prosi o wjrozumiałośc i chciałby dalej

kontynuowaó obrady.
Komisj a skrutacyjn i przy stryrła do przeprow adzenia głosowania, 

.

pan Stani.łu* ńioł pr"ó*oan iczący komisji zapoznń z wynikami głosowania,

Wiceprzewodniczącymi Rady Gminy zastali wybrani:

1. Pani Aneta Dudzik 8 glosami

2. pan Jan Zie1oŃa _ 8 §łosami /protokoły w zńączęniu l .

Projekt uchwaĘ w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady Gminy przedstawił

panGrzegorz Skiba,
Rada Gminy w głosowaniu 11 za i 4 przeciw podjęła w/w uchwałę,



Uchwała Nr IU6l2010 w zaŁączenil.

Ad.8. Podjecie uchwał:

1. Powołanie Komisji Rewizyjnej:
Z głaszono następuj ących kandydatów :

1. Pan radny Tadeusz Kmieć - wyrńa zgodę

ż. Pań radnaMarzena Jamrożęk - wyraża zgodę
3. Pan radny Marek Kaleta - wyrłża zgadę
4. Pani radna Janina Rubak - wyrńa zgodę,

P o szc ze gó lni kan dy daci otr zymali następuj ąc e il o śc i gło sów :

1. Pan Tadeusz Kmieć - 8 za,6 wstrzymujących
2. PaniMarzenaJamrożek _ 8 głosow Zai 5 wstrzymujących

3. Pan Marek Ka!ęta- 8 głosow zai 5 wstrzymujących
4. Pani JaninaRubak - 11 głosow zai 3 wstrzymujące

projekt uchwĄ w sprawie powołania komisji Rewizyjnej przedstawił pan Grzegorz

Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu l l za i 4 wstrzymujących podjęła w/w uchwałę,

IJchwałaNr IIl712010 w zńączenhl.

2lpowołanie składow osobowych komisji Rady Gminy _ pan przewodniczący

nadmienił, żekażdy radny mażębyć czŁonkiem2 komisji, a komisje składająsię

maksyma|nie z5 radnych zgodnie z § 47 Statutu Gminy.

Do Komisji Rozwoju Społecmo Gospodarczego i Budzetu zostali zgloszeni:

1. Parradny Władysław Kowalczyk - wyrńa zgadę

2. Panradny Jan Sikora-wyrńazgodę
3. Pan radny Tadeusz Kmieó - wyrńa zgodę
4. Panradny Grzegorz Skiba -wyrńazgodę
5. Pan radny Stanisław Anioł - wyrńa zgodę,

P o szcze gó lni kandy daci atr zymali następuj ące il o śc i gło s ów :

1. pń Władysiaw Kowaic ryk _ 9 głosów zai 5 wstrzymujących

ż. PanJan Sikora 14 głosow zai 1 wstrzymujący
3. Pan Tadeusz Kmieć _ L2 głosów za i 2 wstrzymujące

4. Pan Grzegorz Skiba - 12 głosow zaiżwstrzymujące
5. Pan StaniiławAnioł - 14 głosów zai 1 wstrzymujący

i weszli w skład Komisji Rozwoju Społeczno GospodarcZeła i Budżetu.

2. W skład Komisji oświaty, Kultury Sportu i Turystyki zostali zgloszeni,

1. Pan radny Emil Machul - wyraża zgodę

2. Panradny Andrzej Łakomiec - vlyrńa zgodę

3. Pani radnaDorota Kot - wyraża zgodę

4.Panradny Jacek Y.rajcarz - wyrńa zgodę

5.Pan radny Marek Kaleta - wyuża zgodę



p o szc ze gó lni kandy dacl, otr zymali n astępuj ąc e il o Śc i gło sów :

1 . Pan Emil Machul - 13 głos ów za i 2 wstrzymujące

2. PanAndrzej Łakomiec _ 13 głosów zai}wstrrymujące
3. Pani Dorota Kot - 13 głosow zai2 wstrzymujące

4. Pan Jacek lkajcnz_ 12 głos6w za,1 przeciw tżwstrzymujące

5. Pan Marek Kileta _ 11 głosow za,1 przeciw i2wstrzymujące

i weszli w skład komisji oświaty, kultury, sportu i Turystyki.

3. W skład Komisji Rolnictwa i Spraw Socjalnych Mieszkńcow Wsi zostali

zgloszeni,.
t. Pan radny Stanisław Cedro -wyrńazgodę
2. Pani radna łanina Rubak - wyrńa zgodę

3. Pan radny Władysław Kowalczyk - wyrńa zgodę

4. Pań radnaAneta Dudzik - wyrńa zgodę

5. Pan radny Stanisław Anioł - wrńa zgodę
p oszczególni kandy daci otrzlmali następuj ące ilości głosow :

1. Pń Stanisław Cedro - 12 głosów za,3 wstrzymujące

2. PantJanina Rubak - 14 głosow zai 1 wstrzymujący
3. pan Władysław Kowalczyk _ 11 głosow za i 4 wstrrymujące

4. PaniAneta Dudzik _ 13 głos ów za,1 głos przeciw i 1 wstrzymujący

5 . Pan Stanisław Anioł _ 1 4 głos ów za, 1 wstrzymuj ących
i weszli w skład Komisji Rolnictwa i Spraw Socjalnych Mieszkańców Wsi,

4. W skład Komisji Gospodarki komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego zostali

zg}oszeni:
t. Pan radny Andrzej Łakomiec - wyrńa zgodę

2. Panradny Jan Sikora - wyraża zgodę
3. Pan radny Jacek Kralcarz - wyrńa zgodę

4. Pani radnaMarzęna łamrożek - wyruża zgodę

5. Pan radny Stanisław Cedro -wyrażazgodę
6. Pan radny lanZielanka - wyrużazgodę
pan radny jan Sikora strvięrdził, że skoro zostało zgŁoszonych 6-ciu radnYch, a

w Komisj i możebyć do 5 radnych , onrezygnuje ze sk|adu tej Komisji,
p o szcze gólni kandy daci otr zymal i n astępuj ąc e i l o ś c i gło sow :

1. Pan Andrzej Łakomiec _ 14 głosow Zai 1 wstrzymujący

2. PanJacek Krajcarz - 73 za t 2 wstrzymujące

3. Pani Marzęna Jamrożek - t3 za i ż wstrzymujące

4. Pan Stanisław Cedro - 12 zai 3 wstrzymujące

5.PanJanZięloŃa_llza,3przeciwilwstrzymujący
i weszli w skład komisji Gospodarki komunalnej, Ładu i porządku publicznego,

Projekt uchwaĘ w sprawie powołania składów osobowych Komisji Rady Gminy

przedstawił pan Gtzegorz Skiba.



Rada Gminy w głosowaniu 1 5 za jednogłośnie podjęła 1y/w uchwałę.

Uchwała Nr IV8/2010 w zńączentu.
pan przewodniczący Rady Gminy wnioskuje o uzupełnienie porządku obrad sesji w

tym punkcie podjęcie ucńwał w rwiązkuz prośbą p. Skarbnika tj zmianY do uchwĄ
Nr XLVVŁ3łDaI} z dnia 10 listopad a20l0r w sprawie okreŚlenia wysokoŚci stawek

podatku od środków transportowych na terenie gminy obowią7ujących od l stycznia

2011roku.
Rada jednogłośnie 1 5 zaprzyjęła wniosek o wprowadzenie go do porządku obrad.

pan Starbnik nadmienił, ze degion a|nalzbaObrachunkowa na Posiedzeniu w

L0.I2.2al0 stwierdziła, żęjest nieczytelny zapisw w/w uchwale w & 1 w pkcie ,,c"

do$czy on określenia _odb ao ntón" wg RIo jest to zapis nieczytelny i winien byó

,upi, ,,powyzej9 ton i poniZej !2 tan" lchodń o ciągniktl.Dlatego musi być

wprowadzona zmiany do uchwaĘ
piojekt uchwaĘ w sprawie mńany uchwaĘ Nr X!VV239na z dnia 10 listoPada

zaior* ,p.u*ie okrlślenia wysokości stawek podatku od środkow transPortowYch

przedstawił pan Grzegorz Skiba.
iłada Gmin} w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr IV9l2010 w załączeniu.

Ad.9 i 10 W interpelacjach głos zabrali:

1. Pani wiceprzewodniczącaRady Gminy Aneta Dudzik z$osiŁa sprawę

odsniezania dróg w pierwszej kolejności drogi wojewodzkie, powiatowe i
gminne.

2. panradny AndrzejŁakomiec rwróclłsię do Wojta Gminy o zajęcie stanowiska

w sprawil kursowania linii nr 47 w chwili obecnej warunkowo jest wYdłuZola

trasa, ale chodzi o bezpieczeństwo,bo zawąska droga i interwencję w }py fzK,
by tej linii nie skrocono do zalewu lchodzi o wjazd autobusu na pętlę w

Bęcło*iel, prosi równieżo dowiezienie 7_8 dren na przejazdna

Podmąchocice.
pan skarbnik poinformował, żę zTMwystąpił z aneksem do umowy na krvotę

6.000 złnaw}dłu:żenie linii nr 47, aneks już zostń podpisany.

3. parri radn a |aninaRubak prosi o interwencję w sprawie zaswryania śniegiem

chodnikó w przy odśniezaniu dro gi powiatow ej pr zez Gorno l mięszkaicY dbaj ą

o przej ściu Ółro-{nit ami, natomiast płuei zasypljąśnie giem chodnik/.

4. pan ,.udny Jan Sikora poinformo-ół, że do Rady Gminy wpłynęło pismo od p.

Wojcika w sprawie umorzenia mu długu, należńo podjąó uchwałę w tym

teńcie, bo komornik mu sprzedń maszyny,a zŃupione one byŁy , środkow

fundacji w zwązkaztymprosi o szybkie podjecie dzińańzkorzyŚciądla Pana

Wojcika, bo tej sprawy nie udało mu się zńamić,
Zapytńw jakió óńprr"*odniczący będzie pełnił dyżrury *.9G.
pan Grzegórz Skibaprzewodni czący Rady Gminy nadmienił, ze sprawę p.

Wojcika Znaina pewno będzieprzedstawiona na sesji, człowiek ten stracił

wsŹystko ,uprr""i"" po*o. dostał z fundacji _ na pęwro podejmiemy decyĄe,

5. pan radn} Emil vtactrut poprosił o podanie numerów telefonów do



przęwodniczącego i wojta poniewż sąto osoby publiczne.

pan wojt nadmienił, że narazie jest jego prywatny telefon ale podaje numer

6606 8405 9 i panprzewodn iczący takżę

pan Wojt Gminy podziękował Radnym, Sohysom pracownikom Urzędu za obecnośó

na sesji i ze swej strony sfiony zyczy sobie i ws_łstkim, by w zgodzie dochodzili do

konseirsusu, by przynosić dobre efekty dla Gminy i jej miesrkahcom,

Ad.10. Po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji pan Grzegorz

st iuu p.".*ódn isiącyRady Gminy załlt!<nĄobrady drugiej sesji Rady Gminy,

Na tym protokoł zakończono i podpisano,

protokdhnt
ł. purńdłięk
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